
Již pátým rokem se snažím přispívat k rozvoji Přírodovědecké fakulty i Masarykovy 

univerzity. Mimo jiné prostřednictvím Spolku přírodovědců (přednášky, propagační CD 

fakulty,...), projektu Partnerství ve vzdělávání (spolupráce MU a vybraných středních škol) a 

na půdě Akademického senátu PřF.  

Ze zasedání senátu naší fakulty jsem si odnesl zkušenost, že mohu rozvoj fakulty ovlivnit 

spíše nepřímo, formou různých obecných předpisů, které jsou pro rozvoj fakulty sice klíčové, 

ale nemají okamžitě viditelný dopad. Proto vám nechci plést hlavu atraktivními sliby, které 

jako senátor splnit nemohu, i kdybych sebevíc chtěl.  

Rád bych však využil svých dosavadních zkušeností z domova i ze studijních pobytů v USA, 

Itálii a Slovinsku k tomu, abych hájil zájmy studentů i v Akademickém senátu Masarykovy 

univerzity. Proto se ucházím o Váš hlas.  

Zdeněk Ručka  

 

 

Prohlašuji, že nejsem členem jiné akademické obce než obce Přírodovědecké fakulty 

Masarykovy univerzity, nemám uzavřen žádný pracovní poměr a jsem členem dozorčí rady 

realitní kanceláře Monetar, a.s. 


